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Zápis z jednání

Valné hromady Regionálního potravinářského klastru – Chutná hezky. Jihočesky

Místo a čas konání :
Dopolední jednání:  10:00 – 13:00hod – Strakonický hrad, sál U kata
                                   Zámek 1  Strakonice
Odpolední jednání: 14:00 – 18:00 – v areálu pivovaru Strakonice
                                   DUDÁK - Měšťanský pivovar Strakonice, a. s.
                                   Podskalská 324  Strakonice
Datum konání: 14.12.2011

Přítomni:
Miloslav Šoch - Jihočeská univerzita

Ladislav Skořepa - jednatel klastru

Josef Kubička -  Polanských, spol. s r.o.

Milan Kodádek - Pekařství a cukrářství Kodádek, s.r.o.

Josef  Kouba - Peta Bohemia, s.r.o.

Radek Nodes - Pekařství Nodes, s.r.o.

Pavel Smetana – Jihočeská univerzita

Kamil Pícha – Jihočeská univerzita

Jirotková Dana – Jihočeská univerzita

Ladislav Kolář - Jihočeská univerzita

Josef Brychta  - SVU Jihlava

Veronika Hejpetrová – Jihočeská univerzita

Michala Žďárská - Jihočeská univerzita

Tereza Burdová   - Jihočeská univerzita

Kukla Milan- Samson České Budějovice

Raabová Marcela - Jihočeská univerzita

Reigerová Jana - Jihočeská univerzita

Moudrý Jan  - Jihočeská univerzita

Hana Hricová- Agrární komora České Budějovice

Samková Eva - Jihočeská Univerzita

Jaroslav Tůma – Měšťanský pivovar Strakonice, a.s.
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Omluveni:
František Mlčák – Jihočeský vědeckotechnický park, a.s.

Lenka Chrobočková - Jihočeský vědeckotechnický park, a.s.

Josef Soudek  - Pekárna Suchdol, v.o.s.

Jan Blažek – Alimpek, spol. s r.o.

Josef Vačkář – Tambu, s.r.o.

Pavel Primus – Jednota, s.d. České Budějovice

Jan Frantík - Bratři Zátkové, a.s.

Vladimír Novák - Pekárna Srnín KIII., s.r.o.

Slavomíra Vavreinová - Výzkumný ústav potravinářský Praha, v.v.i

Petra Vachová – Jihočeská agentura pro podporu inovačního podnikání, o.p.s.

Petr Petr – Nadační fond EMA

Michal Dědeček - Český pivovarský klastr

Program :

1. Přivítání, úvodní slovo

2. Kontrola zápisu a průběžných činností

3. Návrh na aktivity do projektu OPPI Spolupráce

4. Informace o aktivitách klastru, členská základna a financování klastru

5. Připomínky a náměty pro další rozvoj klastru

6. Shrnutí a závěr.

1. Zasedání zahájil L. Skořepa. Nejprve seznámil přítomné s novými tvářemi, s praxí
studentek jihočeské univerzity a poté s programem jednání. K programu jednání
nebyly vzneseny další připomínky. Na jednání valné hromady je podle prezenční
listiny přítomna nadpoloviční většina a valná hromada je usnášeníschopná.
Zapisovatelem byla určena V. Hejpetrová, zápis ověří L. Skořepa.

J. Tůma představil pivovar.

2. Kontrola zápisu a průběžných činností

a. Webové stránky jsou připraveny s návrhy na oblasti: seznamování s plány,
zápisy z valných hromad, fotografie, postřehy, příprava pro budoucí zákazníky,
akademická sféra, podniková sféra.

b. Možnost odborné praxe studentů – schopnosti studentů, zájem o zapojení se do
podnikání.

c. Je připravována druhá etapa vědeckotechnického parku (výzva Prosperita).
V souvislosti s tím je organizováno dotazníkové šetření ve spolupráci
s akademickou sférou (nejvíce ZF JČU).  Výsledky budou zveřejněny v dubnu
příštího roku.

3. Návrh na aktivity do projektu OPPI Spolupráce

Připomínky na toto téma:

a. J. Kouba, připomíná propagaci, marketing, možnosti jak propagovat potraviny
v regionu. Navrhuje vytvořit seznam vědeckých pracovníků ZF a jejich zaměření.
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b. L. Kolář informuje detekce betaglukanů z ječmene, nová rychlá metoda, snížila by se
cena o 20-30%.

c.   Návrh na jablečný řez nekynutý s obsahem 3 g betaglukanu – denní dávka.

d. Získání peněz na právní ošetření patentů a průmyslových vzorů od klastru. Získání licence,
náklady budou pouze na právní ochranu – 18 000kč. Licence je fakulty, fakulta má právo
předat licenci na základě rozhodnutí děkan.

e. V současné době jsou vytvořeny v oblasti výzkumu a inovací výrobků a technologií,
vzdělávání, marketingu a dalších aktivit tyto skupiny:

Vývoj produkt ů fortifikovaných zdravotn ě prospěšnými přísadami, uplatnění
betaglukanů v pečivu, nápojích a dalších produktech
 - odpovídá J. Blažek, vědečtí pracovníci ZF, VÚP Praha, SVU Jihlava a další členové
klastru.

Vývoj nových produktů typických pro jižní Čechy umožňující odlišit produkci
jihočeských výrobců od běžné produkce v rámci ČR
 – odpovídá J. Kouba, vědečtí pracovníci ZF, VÚP Praha, SVU Jihlava
    a další členové klastru.

          Vývoj specifických produktů pro turisty regionu jižních Čech a ověření použitelnosti
historického způsobu přípravy produktů – odpovídá. R. Nodes  a další členové klastru.

         R. Nodes podtrhuje důležitost shromažďování nových receptur z 16. století, využití pečících
forem, obaly z papírů. Návrh na doplnění webové stránky – turistika – co podtrhuje každého
pekaře v kraji.  Kváskový chléb, pivní preclíky, bezlepkové výrobky, ořechový dort .

          K. Pícha navrhuje spolupráci klastru s kolegou Navrátilem (katedra obchodu a cestovního
ruchu) pomoc propojení produktů s aktivitami cestovního ruchu.

         Společenské uplatnění regionálních výrobků. Prezentace i drobných výrobců při
společenských akcích institucí veřejné správy dlouhodobě podporuje J. Blažek.

Studie uvedení výsledků vývoje nových produktů na trh vyvinutých v rámci klastru –
odpovídá  P. Primus a další členové klastru.

Školení zaměstnanců klastru a vzdělávání široké veřejnosti – odpovídá L. Skořepa a
další členové klastru.

Mezinárodní kontakty a spolupráce klastru- odpovídá K. Pícha a další členové klastru.

Ucelený systém laboratorního vybavení pro potřeby členů klastru i komerční využití –
odpovídá M. Šoch a další členové klastru

4. Prezentace J. Brychty z SVÚ Jihlava přesvědčivě a exaktně poukázala na význam osvětové a
vzdělávací činnosti v oblasti stravování lidí. Poukázal na nebezpečné potraviny, které někdy
mohou uniknout kontrole. Prezentace poskytla řadu důležitých argumentů pro podporu
spotřeby regionálních potravin. J. Brychta zároveň projevil zájem SVÚ Jihlava o členství
v klastru.

5. H. Hricová  informovala o aktivitách Agrární komory v oblasti spolupráce a výzkumu
školních jídelen, akcích v roce 2011 a připravovaných aktivitách v roce 2012, které směřují
k podpoře regionálních potravin, cestovního ruchu a vzdělávání veřejnosti.
K tématu školních jídelen se rozvinula široká diskuze.
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V závěru byli účastníci vybídnuti k účasti na projektu OPVK  Jihočeského kraje, který by
mohl být zaměřen na vzdělávací programy vedoucí ke zlepšení informovanosti pracovníků
firem, institucí i celé veřejnosti v oblasti stravování i stavu na spotřebitelském trhu potravin.

V této kampani využít prostředky informačních technologií, setkání s veřejností i politiky.

6. M.Šoch podpořil tyto myšlenky a informoval o reálných krocích zemědělské fakulty, která by
měla v největší míře poskytovat objektivní informace při využití své laboratorní kapacity a
odborné autority akademických pracovníků.

7. Shrnutí a závěr.

V lednu bude vyhlášená výzva OPPI, OPVK. Správní rada klastru určí harmonogram dalších
aktivit a odpovědnost za jejich realizaci. O průběhu jednání klastru je pořízen podrobný zápis,
podněty a připomínky budou zpracovány a využity při další činnosti klastru.

L. Skořepa poděkoval za aktivní účast přítomných a organizátorům za vytvoření tvořivé
atmosféry, popřál všem příjemné prožití vánočních svátků a mnoho úspěchů v novém roce.
Většina zúčastněných se na pozvání ředitele odebrala na exkurzi do pivovaru.

Zapsala: Veronika Hejpetrová                                                       Kontrola: Ladislav Skořepa

V Českých Budějovicích 20.1.2012


